



## Protokoll fört vid STYRELSEMÖTE med Storsjöns Segelsällskap

### Protokoll

#### Styrelsemöte i Storsjöns Segelsällskap

**Datum:** 2010-05-11  
**Tid:** 19:00  
**Plats:** Klubbhuset Hamnen

#### Närvarande:

|                       |             |
|-----------------------|-------------|
| Göran Fürstenberg     | Ordförande  |
| Lars Nordberg         | Sekreterare |
| Sven Wahlström        |             |
| Olle Ternström        |             |
| Kjell Sundström       |             |
| Eva Dadell            |             |
| Wille Ulrich-Häreblad |             |
| Claes Høglert         |             |
| Sofia Åberg           |             |

#### §1 **Ordförande öppnar styrelsesammanträdet.**

#### Dagordning:

Föregående mötes protokoll  
Ekonomi  
Tältet  
Post  
Kölbåt  
Jolle  
Varv  
Anläggning  
Segelbåtens dag  
Vuxenseglarskolan  
Kultur och fritidsnämndens besök  
Bingoalliansen  
Infomötet  
Fest  
Mats Johansson  
Övriga frågor

## §2 **Ekonomi.** Föredrogs av Sven

- Allmänna arvsfonden har avslagit ansökan (som vanligt).
- Vi får 225,-/dag pga att vi bidragit till jobb från Arbetsförmedlingen
- Svenska Sjö bidrar med 300,-/ny försäkrad
- Intäkterna från Bingon har ökat något. Beräknad intäkt 20-25.000,-.
- Många mindre räkningar har erhållits. Försäkringspremien på Mirrorjollarna har höjts.
- Företagsförsäkringen har gjorts om, pga varvet bla.
- Sven har haft möte med kommunen ang bidrag. Ev kan vissa bidrag bli fallet.
- Neptunkryssartävlingen i fjol: Är redovisningen klar?
- Svar: Det fattas fortfarande kvitton. SM gick ihop så vitt kan bedömas.
- Ekonomin är tillfredsställande.
- Eva inlägger:
  - Om man åker mer än 10 st får man rabatt om man är med i SJ Boz. Avtalat läggs till
  - handlingarna.

**Beslut:** **Inget beslut fattades.**

## §3 **Tältet:** **Föredrogs av Göran.**

- Frågan om huruvida vi skulle införskaffa ett tält har ställts av Göran till styrelsen. Ingen av de som svarade sade direkt nej, dock att Olle anförde synpunkter på att kostnaden inte var budgeterad. Göran tog ett ordförandebeslut att inköpa det tält som var billigaste alternativet, för ca 17.000,- och lämnar till styrelsen att besluta om detta.
- Olle reserverar sig för beslutet och poängterar att vi inte kan hantera pengarna på det sättet, om kostnaden inte är budgeterad.
- Kjell poängterar att klubben behöver två tält, då det gamla tältet blåste sönder.
- Eva lägger fram åsikten att klubben inte är homogen och inte håller ihop.
- Göran framlägger förslaget att ekonomin måste justeras i förhållande till den obudgeterade kostnaden.

**Beslut:** **Inget beslut fattades.**

## §4 **Post.** Föredrogs av Sven.

Förfrågan om provförrättare har inkommit. Ny beteckning är ”förhörsförrättare”.

**Beslut: Inget beslut fattades.**

**§5 Kölbåt.** Föredrogs av Claes

Lite material har erhållits av Anders, som skall läggas in på hemsidan.

**Beslut: Inget beslut fattades.**

**§6 Jolle.** Föredrogs av Eva

- Info ang Mellannorrlands Seglarförbund. Pengar kommer till MNF. Sailcoachen dock skickas till CSS först, sen kommer räkning från MNF på samma belopp.
- Hon informerade om aktiviteter.
- Mötelokal: Vi har problem med möteslokaler. Förslag: Pelarsalen IOGT.
- Seglingen har börjat. Tävlingsläger kommer nästa helg.
- Sven informerar om att klubblokalen blir utan avlopp en period pga grävning som kommunen gör.
- Eva informerade om kommande seglingar mm.
- Olle meddelar att han ordnat 4 st plastdunkar.

**Beslut: Inget beslut fattades.**

**§6 Varv: Föredrogs av Olle**

- Varvsgruppens möte hölls 10/5. Diskussion om kranproblemet på det mötet. Möte med kommunen hållits, positiv anda. Dock i beslutet står endast att inga pengar finns. Fråga om beslutande i kommunen har informerats om problem och förslag?

**Beslut: Inget beslut fattades.**

**§7 Kran: Föredrogs av Kjell**

- Telfern, dvs krokklagringen, i gamla kranen har skurit. Det kanske går att laga den. En ny telfer kostar 150.000,-. Det bedöms att gamla kranen dock går att användas inom kort.

**Beslut: Inget beslut fattades.**

**§8 Varvet: Föredrogs av Kjell**

- Varvsplanen har torkat upp bra. Ett problem med en kallkälla föreligger.
- Snarast skall fördelning av platser ske, när markplaneringen är klar.
- Mats Johansson, (sjömatte) jobbar på varvet och i Åstorpet. Han har till 2012-05-01, dvs två år om han inte får ett jobb innan. Han skall ha personlig utrustning och

verktyg. Klubben får 3.500,-/månad i bidrag för detta. För tillfället arbetar han med lokal på varvet. Bla måste dörren byggas om.

- Jolleförrådet skall inredas, vilket jollesektionen vet bäst hur det ska ske. Grus ska in och skapa dränering. Detta får ske när jollarna lagts i sjön.
- Gamla varvet: Städdag måste anordnas. Klubben har tömt allting. Dock ligger master kvar bakom byggnaderna. En Mirrorsläpvagnsställning står kvar.
- Det står kvar en båt, en Magnifik Midget, som tydligen ägs av en person i Göteborg. En allmän diskussion följde på hur man skall agera i anledning av detta.

**Beslut: Inget beslut fattades.**

#### **§9 Topapump i hamnen: Föredrogs av Olle**

- Kommunen har förelagt hamnkommittén att ordna toapumpar, vilket har hindrat kommittén att få statsbidrag för detta.
- Container: Stående på Frösön finns en gammal container som ska tas bort. Den ägs av Hamnkommittén som vill ställa en ny container på SSS varv, på platsen ovanför mastskjulet, vilket bör bedömas som lämpligt.

**Beslut: Förslaget tillstyrkes.**

#### **§10 Infomöte:**

- 19/5 1900 i Folkets Hus, rum 2, som rymmer ca 30 personer. Det beräknas ta ett par timmar. Det skall hållas info kring hemsidan, kölbåtsprogrammet, Åstorpet. Möjligheter att låna kanon kollas av Olle. Man tar själv med sig dator. Göran kontaktar Asbjörn och Per för detta.

#### **§11 Roderbladet:**

- En allmän diskussion kring hur Roderbladet skall se ut och hanteras skedde.
- Förslag: Kontakt tas med Otto Helgesson om han vill hjälpa till med att strukturera info för Roderbladet.
- Göran föreslår att ordföranden tar emot information från sektionerna snarast som sammanställer detta.

**Beslut: I enlighet med förslag.**

#### **§12 Segelbåtens dag Föredrogs av Göran**

- Jan Naumburg har lovat att ta huvudansvaret för segelbåtens dag 6/6, dvs nationaldagen.

#### **§13 Vuxenseglarskolan: Föredrogs av Göran**

- Claes meddelar att han pratat med Asbjörn. Wille kan vara med som instruktör. Göran är beredd att hjälpa till.

**§14 Kultur och Fritidsnämnden Föredrogs av Göran**

- Kultur och Fritidsnämnden kommer på besök 9/6 1500. Eventuellt bör vi förbereda ett bildspel. Lunchmöte direkt efter jobbet. Troligtvis kommer hela nämnden. Det hela beräknas ta ca en timme. Göran tar huvudansvaret för detta och avgör vilka som skall vara med.

**§15 Bingoalliansen: Föredrogs av Göran**

- Brakförlust pga förskingring. Vi skall vara representerade på bolagsstämman.
- Förslag: Hans Bertil Nilsson bemyndigas att företräda klubben på stämman.

**Beslut: I enlighet med förslag.**

**§16 Fest Föredrogs av Göran**

- Div diskussioner om fest skedde och hänvisning till föregående mötes protokoll gjordes av Göran.

**Beslut: Inget beslut fattades.**

**Nästa möte:**

Nästa möte blir 7/6 i klubbstugan i hamnen.

Ordföranden avslutade mötet och tackade de närvarande för visat intresse.

Vid protokollet

Justeras

Lars Nordberg

Göran Fürstenberg